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Kokoukseen osallistui myös Jukka Lehmus Finnan puolelta, joten keskustelu käsitteli pääasiassa Finnan rajapintoja ja muita Finnaan liittyviä avoimia 
kysymyksiä.

Finnaan toivotaan julkaisuille kansikuvia, koska esittämistapa on visuaalisempi kuin DSpace-julkaisuarkistoissa. Pohdittiin miten tämä onnistuisi.
Jukka selvittää Erkiltä tai Ereltä onnistuuko Finnassa kokotekstien indeksoiminen.
Eri formaattien yhdistämisessä deduplikoiminen ei onnistu: esim. DC vs. MARC tuottavat erilliset tietueet, joiden yhdistäminen Finnassa tällä 
hetkellä vaikeaa, ellei mahdotonta. Mietittiin voisiko tietueita yhdistää esim. URN-osoitteen tai ISBN-numeron avulla.

Entä jos osa aineistosta tulisi vain Melindasta?
Lisäksi on otettava huomioon SFX, mihin vaikuttaa?

CC0-lisenssiä ei hyväksytä joissain metatietolisenssille, koska abstraktin jakoa ei ole erikseen sovittu ja toiset pelkäävät, että metatiedoista on 
mahdollista luoda erillinen henkilörekisteri (laitonta).
OKM:n ulkopuolisten organisaatioiden saaminen Finnaan erillistä maksujärjestelyä, sillä OKM maksaa kustannukset vain sen alaisille 
organisaatioille.

Fasetteja/tyyppejä voi Finnassa olla vain yksi per tietue, mutta toiselle organisaatiolle julkaisu voi olla opinnäyte, toiselle taas e-kirja, mikä tuottaa 
ongelmia erityisesti yhteisessä finna.fi:ssä.
Aineistotyyppi näkyy eri tavalla kuin fasetti.

Tiivistelmän html-muotoilut, esim. kursiivit yms. eivät näy oikein Finnassa, joten näiden siivous olisi toivottavaa. (Onko käytännössä mahdollista / 
kuinka yleistä muotoilujen käyttö on?)

Format-kenttää Finna-rajapinnassa ehdotetaan poistettavaksi, tosin Finnalla voi olla käyttöä tiedoston(?) kokotiedoille.
Lisättäväksi voisi harkita viittausohje-kenttää (dc.identifier.citation), jonka tiedot tulevat automaattisesti tutkimustietojärjestelmästä joihinkin 
julkaisuarkistoihin.

 

Seuraava kokous 25.10. 12-14, Kaneli ja etäyhteys.
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